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DAGSORDEN OG SAKLISTE 

Midtbygdens Idrettslag sitt årsmøte for 2024, onsdag 26.mars kl. 19:00  

1. Velge dirigent, referent samt to medlemmer til å underskrive protokollen 

2. Godkjenne de stemmeberettigede 

3. Godkjenne innkallingen og sakliste. 

4. Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsberetninger 

5. Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand 

6. Behandle forslag og saker 

a) Dommerbetaling 

b) Implementere nye idretter i idrettslaget 

 Badminton 

 Tennis 

 Volleyball  

7. Fastsette medlemskontingent 

8. Vedta idrettslagets budsjett 

9. Behandle idrettslagets organisasjonsplan 

10. Foreta følgende valg 

  a. Leder 

  b. Nestleder 

  d. Styremedlemmer og varamedlem 

  e. Revisor 

   f.  Valgkomité 

   g. Kontrollkomité  

11. Heder og ære 

Beate Langeland 

Styreleder 
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 1. Velge dirigent, referent, samt to medlemmer til å underskrive protokoll 

Innstilling 

Dirigent:    Beate Langeland 

Referent:   Oddbjørn Mihle Strand 

Signatur protokoll: To deltakere på årsmøtet.  

Forslag til vedtak 

Som dirigent/ordstyrer ble Beate Langeland valgt. 

Som referent ble Oddbjørn Mihle Strand valgt.  

Til å underskrive protokollen ble to deltakere på årsmøtet valgt.  

 

Innstilling:  

Foreta telling av antall stemmeberettigede. 

Forslag til vedtak:  

Årsmøte godkjenner antall stemmeberettigede, og det protokollføres. 

 

Innstilling:  

Innkalling og sakliste gjennomgås av årsmøte.  

Forslag til vedtak:  

Årsmøte godkjenner innkalling og sakliste. 

rsmøte godkjenner antall stemmeberettigede, og det protokollføres. 

4. Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsberetning 

Innstilling 

Årsmøte godkjenner årsberetninger som er fremlagt. 

Forslag til vedtak 

Årsmøtet godkjenner fremlagte årsberetninger.  

 

2. Godkjenne de stemmeberettigede 

3. Godkjenne innkallingen og sakliste 
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 ÅRSBERETNING STYRET MIDTBYGDENS IDRETTSLAG 

Styrets sammensetning 

Leder: Beate Langeland 

Nestleder: Ove Dahle 

Styremedlemmer: Marion Espedal, Kent Allan Dahle, Kjartan Karlsen og Eirik Tvedt. 

Revisor: Ryfylke Revisjon  

  

Administrasjon 

Daglig leder: Oddbjørn Mihle Strand. (100% stilling) 

  

Styrets arbeid 

Styremøter 

Styret har behandlet 59 saker i 2024.  Enkelte saker blitt behandlet formelt via e-post.  

 

Styrets arbeid 2024 

Det har vært ett travelt år for styret også i 2024 og flere store prosjekter er enten fullført 

eller snart i boks. Dette står nærmere beskrevet i handlingsplanen. Foruten vanlig styrear-

beid så har fokuset vært å fremdeles har god kontroll på den økonomiske situasjonen til 

idrettslaget.  

Vi har en sunn og god økonomi grunnet ekstraordinære inntekter i 2024. Dette er inntek-

ter som vi ikke vil få i de neste årene, men samtidig er det gode midler som kommer godt 

med når vi skal i gang med nye prosjekter.  

Det har vært stort aktivitet i idrettslaget i 2024 og det er gledelig å se at håndballen 

blomstrer så bra som den gjør. Fotballen går sin videre gang og her er det også gledelig å 

se at vi har fått etablert jentelag for de yngste. Vi har fortsatt en vei å gå på å nå flere når vi 

starter opp, men dette jobbes med gjennom gode rekrutteringstiltak.  
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 ÅRSBERETNING STYRET MIDTBYGDENS IDRETTSLAG 

Arrangementer arrangert av MIL i 2024: 

Følgende arrangementer har blitt gjennomført i 2024 

A-lags kamper  

Strandamilå 

17. mai feiring 

Fotballskole 

Håndballturneringer 

Loddsalg 

Verdikveld 

  

I tillegg bør det nevnes deltagelse på:  

Danacup 

Lyngdalcup  

Kongeparken cup 

Dyreparken Håndballfestival 
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 HANDLINGSPLAN FOR MIL I 2024 OG TIDEN FREMOVER 

 

Tau Aktivitetshus – Klubbhus 

Vi har i en lengre tid jobbet mot å få en god løsning i Tau Aktivitetshus. Dette ser nå ut til å 

ha en lykkelig slutt. Fra 1. april 2025 så tar Rogaland Fylkeskommune over Tau Aktivitets-

hus. De skal rive bygget og bygge ett nytt stort og fint bygg. Her er MIL sine interesser iva-

retatt og vil få tilgang til garderober, klubblokaler og kontorer. Målet er at bygget skal stå 

klart til skolestart 2026 og administrasjonen jobber nå med å finne gode løsninger i rive- 

og byggeperioden.  

Ekstraordinær generalforsamling 

For å kunne gjennomføre nytt bygg der hvor Tau Aktivitetshus står i dag så har vi hatt eks-

traordinær generalforsamling i oktober 2024. MIL eier en seksjon i Tau Aktivitetshus i dag 

og den ekstraordinære generalforsamlingen vedtok enstemmig at denne seksjonen ble gitt 

til Rogaland Fylkeskommune mot bruk av nye lokaler i ny hall. I tillegg vil også Rogaland 

Fylkeskommune tilføre Midtbygdens Idrettslag 1.200.000,- som tilskudd til å bygge en ny 

utstyrsgarasje på anlegget vårt for å hjelpe på lagerkapasitet som vi mister i det nye byg-

get.  

Utstyrsgarasje 

Det er i 2024 søkt Strand kommune om dispensasjon til å bygge utstyrsgarasje i nær til-

knytning til fotballbanene våre. Her vil det settes opp ett bygg på 100 kvadratmeter som 

skal oppbevare baller og annet utstyr. Målet er at denne utstyrsgarasjen skal være operativ 

innen sommeren 2025.  

Oppgradering av kunstgress Tau Stadion 

I 2024 fikk vi oppgradert kunstgresset på Tau Stadion. Vi var lenge bestemt på å gå for en 

mer miljøvennlig løsning, men følte at de løsningene vi fant ikke var nok utprøvd til at vi 

selv tok sjansen. Likevel fikk vi med stort hell gjennomført bytte av kunstgress sommeren 

2024. Det var stor dugnadsinnsats gjennom byttet – selv om det ble gjort i fellesferien. Det 

var gledelig å se at dugnadsinnsatsen virkelig ikke er død.  

Økonomisk så ordnet også byttet av kunstgress seg godt. Totalrammen på prosjektet var 

over 4.000.000,-, men det ble søkt inn over 2.500.000,- fra kommune og andre tilskudds-

muligheter og prosjektet ble gjennomført uten noen form for gjeld i etterkant noe vi er 

veldig fornøyde med.  
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 HANDLINGSPLAN FOR MIL I 2024 OG TIDEN FREMOVER 

 

Kvalitetsklubb 

MIL jobber aktivt for å få etablert seg som kvalitetsklubb.  Arbeidet bidrar til å utvikle tyde-

lige verdier, øke kompetansen og etablere ryddige strukturer, slik at MIL kan fortsette å til-

by aktivitet med kvalitet.  Her har vi jobbet i flere år, men det er få punkter som må ferdig-

stilles før vi er klare til å sertifisere oss. Det er sportslig utvalg fotball som har fått i opp-

drag å sluttføre dette prosjektet.  

Trener og lederrekruttering 

Vi har satt et fokus og ønsker å prioritere enda høyere å få rekruttert flere frivillige rundt 

lagene. Dette ser vi på som viktig for å kunne holde barn og unge lenger i idretten. I tillegg 

ønsker vi at flest mulig av våre trenere og ledere skal utdanne seg for å få input til gode 

opplegg. Det å engasjere foreldrene på ett tidlig tidspunkt er viktig.  

Jenterekruttering 

Vi har ett godt stykke å gå på jenterekruttering og vi ser at det er ett sterkt behov for å gjø-

re denne jobben mer tilstrekkelig enn vi har gjort før. Vi har for første gang to jenteansvar-

lige på fotballsiden i sportslig utvalg—og her har vi som målsetning å få gjennomført egne 

arrangementer for jentene.  

Her har vi fortsatt en vei å gå og det er litt for mye opp til hvert enkelt lag hvilket opplegg 

vi får til rundt jentene.  
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 ÅRSBERETNING MIL ALLIDRETT 
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 ÅRSBERETNING MIL BARNEHÅNDBALL 

Lag/årgang: MIL Barnehåndball (G2012/13; J2012; G2014/15; B2016/17; B2018) 

 

Trenere: Alex Nilsen, Marion Espedal, Mikael Pettersson, Magne Olsen, Midhat Syed, Marit Haga, Hanne Sørbel, 

Wenche Haugen 

Hjelpetrener:    N/A 

Koordinatorer:    Midhat Syed 

Foreldrekontakt:   Midhat Syed / Marion Espedal / Hanne Sørbel 

Antall spillere:   50 

Gj.snitt antall pr trening:  8 – 18 (forskjellig antall for forskjellige lag) 

Antall treninger pr uke:  5 (2 for 2012 kullet, 2 for 2014 kullet, 1 kombi for 2016-18 kullene) 

Fokusområder på trening:  Samarbeid, spillforståelse, koordinasjon, kondisjon og styrke 

Antall lag:   5 

Nivå:     Bredde 

 

SERIEKAMPER 

Ila sesongen 2024/25, MIL har deltatt i Aktivitetsserie for G2014, Intersport 4’er håndball for B2018, B2017 og 

B2016, og breddeserien og temaserien for G2012 og J2012.  

 

CUPER 

MIL stiller med fem lag på Kongeparken Cup ved slutten av 2024/25 sesongen og to lag på Dyreparken Håndballfes-

tival ved starten av den neste (2025/26). B2016/17/18 har deltatt på minihåndballturneringer organisert av kretsen 

som en del av Intersport 4’er håndball.  

 

TRENINGSFREMMØTE 

De fleste er engasjerte og stiller på hver trening. Det er lite frafall og vanligvis for gode grunner. 

 

POSITIVT I ÅR: 

Håndballmiljøet i MIL vokser, og 2024 var første året hvor vi hadde tilbud for alle trinn på barneskolen (1. – 7.) Med 

økt erfaring og flere med, flyter utviklingsløype for barna bedre. I år, deltok 2012 kullet i Temaserien, hvor de had-

de en fokusert opplæringsløype rundt tre temaer: utrgruppert forsvar, overganger og linjespill. Alle har merket be-

tydelig framgang i spillforståelse og tekniskferdigheter blant spillerne som følge av dette. Lagene våre prestere bra, 

spillerne trives, og trenerne har god dialog med hverandre og med trenere i andre klubb i regionen. Vi har en flott 

foreldregjeng, som hjelper å organisere og gjennomføre kamper på hjemmebanen, og lager liv på tribunen for spil-

lerne. Vi har klart å skape et tilbud som funker for barn med forskjellige ferdigheter, og strever etter å oppleve MIL 

sine verdier, særlig «Inkluderende».   

 

KUNNE VÆRT BEDRE: 

Å skaffe dommere er alltid utfordrende og vi fortsette samarbeidet med Staal, men har behov til å utvikle eget 

dommermiljø.  

Spillerrekruttering i år har vært utfordrende, og de fleste lagene våre er sårbare. Vi har diskutert tiltak til å få inn 

flere ila våren. 

 

ANDRE KOMMENTARER: 

Håndball er gøy, vi tilbyr allsidige treninger, og ønsker flere med på alle aldersgrupper! 

 

Rapportert av: Midhat Syed 
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ÅRSBERETNING MIL JENTER/GUTTER 2018 

Trenere: Kjartan Bjørheim, Harald Andresen, Amund Nyhammer Hosøy 

Hjelpetrener:  

Koordinatorer: Anne Marthe Segadal Kolnes 

Foreldrekontakt:  

 

Antall spillere: 18 (8 Jenter og 10 gutter) En av guttene e født i 2019. Har stort sett vært 10 jenter, men noen 
har måttet trappe litt ned pga mange andre fritidsinteresser. 

Gj.snitt antall pr trening: 13-15stk 

Antall treninger pr uke: 1 

Fokusområder på trening: Mest mulig ballkontakt under hele treningene. Bli trygg med ballen (ballkontroll),  

Antall lag: varierer, første cupen stilte vi med ett lag av hvert kjønn (men det ble mange på lag). Neste hadde vi to 
lag av hvert kjønn. 

Nivå: 

 

SERIEKAMPER 

Ingen 

 

CUPER 

 

Ryfylke trelast cup 

Vår energi knottecup 

 

TRENINGSFREMMØTE 

 

Like mange av hvert kjønn på trening 

 

POSITIVT I ÅR:  

 

Ungene kommer på trening og har lyst til å trene/lære. 

Ser god utvikling på ferdigheter og forståelse 

Positiv sosial plass for både spillere og foreldre 

KUNNE VÆRT BEDRE: 

vi har ikke så mange tanker om hva som kunne vært bedre enda, vi er ferske som trenere for så unge spillere alle 3. 

 

ANDRE KOMMENTARER: 

 

Rapportert av: Kjartan Bjørheim 
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 ÅRSBERETNING MIL J2017 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ÅRSBERETNING MIL G2017 

Vi har i året 2024 trent en dag i uken.  

Vi har ett stabilt oppmøte på 18-22 spillere. 

Trener staben består av Anders, Bjarte, Maren, Kristian og Stian. 

Treningene består av mye spill og lek med ball.  

Vi var med på totalt 4 cuper. Asap cup, Fiskå cup, Bama Hundvåg og RT-cup. 
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 ÅRSBERETNING MIL J2016 

Lag/årgang: 

Jenter 9 / 2017-2016 

 

Trenere: Henrik Thingbø, Fredrik Gausland 

Hjelpetrener: Stina Münzer Karlsen, Vegard Aasheim Bjørnsen 

Koordinatorer: Stina Münzer Karlsen, Vegard Aasheim Bjørnsen 

Foreldrekontakt: Stina Münzer Karlsen 

 

Antall spillere: 12 

Gj.snitt antall pr trening: 10 

Antall treninger pr uke: 1 

Fokusområder på trening: Ballkontroll og spill 

Antall lag: 1 

Nivå: - 

 

SERIEKAMPER 

Starter i år 2025. 

 

CUPER 

ASAP Cup 

FIF Cup 

Ryfylke Trelast-Cup 

 

 

TRENINGSFREMMØTE 

Treningsfremmøte er gjennomsnittet veldig bra i laget. Vi tilpasser oss ofte andre aktiviteter spillerne del-

tar i, slik at de har mulighet til å være med på våre treninger. 

 

 

POSITIVT I ÅR: 

God stemning på trening og kamper. 

 

 

KUNNE VÆRT BEDRE: 

Deltatt på flere cup`er og arrangementer 

 

 

 

Rapportert av: Stina Münzer Karlsen 
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 ÅRSBERETNING MIL G2016 

Trenere: Hans Olav Ytterhaug, Halvard Stendal & Eirik Tvedt 

Hjelpetrener: Kjartan Hole, Terje Gjerde, Bjarte Midtbø, Stian Årvik 

Koordinatorer: Kristine Holta 

Foreldrekontakt: Kristine Holta 

 

Antall spillere: 17 (nå), 20 (2024) 

Gj.snitt antall pr trening: 16 nå), 19 (2024) 

Antall treninger pr uke: 2 (nå), 1 (2024) 

Fokusområder på trening: Mottak, aktivt mottak, posisjoner på banen, Samspill i kamp, Skytetrening 

Antall lag: 3 (når og 2024) 

Nivå: Hele spekteret 

 

SERIEKAMPER 
Stilt med 3 lag. Spilte ikke vinterserie 2024 men stilte med 2 lag i 2025. 

For seriekamper 2024 så ble det mye tap for alle 3 lag. 1 eller 2 seier per lag over sesongen. 

 

CUPER 
TFK innendørsturnering 2024 – 17 Feb 

ASAP Cup – 6 April 

Hundvåg Kiwi Bama Cup – 14 Sep 

RT Cup – 30 Sep 

OBOS Cup – 28 Okt 

 

TRENINGSFREMMØTE 
Godt og jevnt oppmøte på treninger 

God foreldregruppe. Oftest flere foreldre tilgjenglig på treninger. 

 

 

POSITIVT I ÅR: 
Motivert spillergruppe 

Alle er med og samler baller osv etter trening 

Delaktig foreldregruppe 

Støtte i foreldre som hjelpetrenere fungerer veldig bra. 

 

KUNNE VÆRT BEDRE: 
Mistet 3 spillere over vintersesongen (generell motivasjon) 

 

ANDRE KOMMENTARER: 
Holdt foreldremøte 6 Februar 2024. Godt oppmøte. 

Holdt avslutninger før jul og sommer pauser 

14 deltakere på MIL Fotballskole 

 

 

Rapportert av: Eirik Tvedt 
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 ÅRSBERETNING MIL G2015 
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 ÅRSBERETNING MIL J2014/2015 
 

Trenere: Maria Vellene og Karina Holgersen  

Foreldrekontakt: Anne Marthe Segadal Kolnes  

 

Antall spillere: 18 

Gj.snitt antall pr trening:  15 

Antall treninger pr uke:  2 

 

Fokusområder på trening:   

-ha det gøy - føle en tilhørighet for å hindre frafall  

-forstå spillet/samarbeid gjennom bevegelse og kommunikasjon  

-passningsspill og skudd 

 

Antall lag: 2 

 

SERIEKAMPER 

 

Hatt 2 lag i serien. Har vært jevnt med både vinn og tap for begge lag. 

 

CUPER 

 

RT-cup 

Asap cup 

Knottecup  

Hundvåg Kiwi Bama cup 

Fiskå cup 

Tjensvoll innendørscup 

 

 

TRENINGSFREMMØTE 

 

Veldig god  

 

POSITIVT I ÅR: 

 

Ingen frafall og godt stabilt oppmøte. Motiverte jenter 

 

KUNNE VÆRT BEDRE: 

Få riktig utstyr til riktig tid  

 

 

Rapportert av: 

Anne Marthe Segadal Kolnes  
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 ÅRSBERETNING MIL G2014 
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ÅRSBERETNING MIL G2014 
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 ÅRSBERETNING MIL G2012 
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ÅRSBERETNING MIL J2011 

 
Trenere: Mariann K. Aslaksen, Morten T. Hauge, Arne Voster, Magnar Ur, Marita Vasstveit 

Koordinatorer: Egil Bjørheim, Marit Hopland, Cecileie Eie 

 

Antall spillere: 18 

Gj.snitt antall pr trening: 16 

Antall treninger pr uke: 3 

Fokusområder på trening: Spiller-glede, -forståelse og -utvikling 

Antall lag  2 9èr nivå 2 og 9èr nivå 3 

Nivå: 2 og 3 

 

SERIEKAMPER 

20 

CUPER 

3 stk. Etne, Lyngdal og Score 

MÅLSCORERE SERIE OG CUP 

Fører ikke statistikk 

TRENINGSFREMMØTE 

Vi har bra treningsoppmøte, spillere har blitt mer og mer fokuserte på oppgavene. 

POSITIVT I ÅR: 

Jentene har tatt videre seg i riktig retning, vi har bra oppmøte på treningene og jentene trives i hverand-

res selskap. Har også fått flere i trenerstaben, noe som var etterlengtet da to av trenerne jobber turnus. 

 

KUNNE VÆRT BEDRE: 

 

Blitt bedre på; kanskje være ennå tydeligere på å følge opp kontrakt med tanke på språk og opp-

førsel og at jentene ser at det nytte å følge d som står…? Tenke og dette med at jentene kan bli 

flinkere til å være mer «på» på trening, være mer effektive på trening, med tanke på utvikling, 

teknikk og kondisjon spilleforståelse? At m ønske å bruke video i dette arbeidet?  

 

ANDRE KOMMENTARER: 

Vi har hatt med 8 2010 jenter på våre treninger, bidratt med spillere til deres lag for at de skulle klare å 

stille et 9er lag i serie som jenter 14. 

Vi forsøkte å søke disp for å kunne bruke 2010 på vårt J13 lag, men fikk ikke disp. fra NFF Rogaland. Klarte 

med nød å neppe å stille til alle kamper. Neste sesong skal 2011 jentene spille 11er. Er litt usikker på hva 

2010 får til av lag. 

De er fortsatt velkomne på vår trening.  

 

 

 

 

Rapportert av: Egil Bjørheim Lagleder 

 



 21 

 ÅRSBERETNING MIL G2011 
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ÅRSBERETNING MIL J2010 
 

Trenere: spillerene har trent med J13 og J17 etter nivå. J14 fungerte som et rent kamplag 

Koordinatorer: Jan Arild Skappel, Marita Vasstveit, Magnar Ur 

 

Antall spillere: 10 

Gj.snitt antall pr trening:N/A 

Antall treninger pr uke: N/A 

Fokusområder på trening: N/A 

Antall lag 1 

Nivå: 3 

 

SERIEKAMPER 

16 

CUPER 

N/A 

MÅLSCORERE SERIE OG CUP 

Fører ikke statistikk 

TRENINGSFREMMØTE 

N/A 

POSITIVT I ÅR: 

Jentene tapte de fleste kamper første halvår. Laber stemning. Ny gruppe med mange uerfarne spillere. La 

om til mer deffensiv taktikk og vant alle kamper i høst sesongen, selv mot bedre lag. God stemning i grup-

pa den høsten. 

 

KUNNE VÆRT BEDRE: 

Vanskelig å kun ha kamp lag. Redd for 2010 trinnet som har vært lite og i år delt i to treningsgrupper. 

 

ANDRE KOMMENTARER: 

Noe må gjøres om ikke 2010 jentene skal forsvinne. Pr. Nå prøves samarbeid med Staal. På Mil blir det 

dessverre gap fra J14 til damelag.   

 

Rapportert av: Jan Arild Skappel. Kamp trener J14 
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 ÅRSBERETNING MIL G2009/2010 

Lag/årgang: Gutter 2009 og 2010 

 

Trenere: Kent Allan Dahle, Jens Martin Olsen 

Hjelpetrener: Eirik Tjøstheim 

Koordinatorer: Sigrun Soppeland, Elise Gjelsås 

 

Antall spillere: 27  

Gj.snitt antall pr trening: 20 

Antall treninger pr uke: 3 

Fokusområder på trening: 11’er fotball, taktikk og utholdenhet. Individuelle ferdigheter, kommunikasjon, 

innsats 

Antall lag: 2 lag G14 og G15 

Nivå: Begge lag nivå 2 vår sesong og nivå 3 Høstsesong 

 

SERIEKAMPER 

G-14 Vår 7 kamper nivå 2= 2 seiere, 5 tap 7. plass. Høst 8 Kamper nivå 3= 4 seiere, 1 uavgjort, 3 tap 

4.plass 

G-15 Vår 9 kamper nivå 2= 1 seier 8 tap 10.plass. Høst 10 kamper nivå 3= 8 seiere, 2 tap 2.plass slått på 

målforskjell 

 

CUPER 

OBOS ungdoms cup (Vidar) 2 lag. Ene laget kom til Semifinale og ble utslått på straffespark konkuranse 

Dana Cup. A sluttspill 16 dels finale med det ene laget og B sluttspill kvartfinale med det andre 

 

TRENINGSFREMMØTE 

Imponerende stort sett hele sesongen 

 

POSITIVT I ÅR: 

At gruppa holder seg like stor, vi får faktisk litt nye spillere. 

Veldig gøy å ha Alethe og Margretha mye med på trening og kamp. 

 

 

KUNNE VÆRT BEDRE: 

Kunne vært 3 flere trenere med en så stor gruppe.  

 

 

ANDRE KOMMENTARER: 

Stilte med 2 lag i Futsalen. G-15 laget tapte finalen og fikk sølv, mens G-16 laget ble kretsmestere. 

 

 

Rapportert av: Kent Allan Dahle 
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ÅRSBERETNING MIL GUTTER 17 ÅR 
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ÅRSBERETNING MIL A-LAG HERRER 

Lag/årgang: MIL Herrer 

Trenere: Anders Hjorteland, Knut Hoås Foldøy,  og Oddbjørn Mihle Strand 

Oppmann: Gøran Barka 

Antall spillere: Ca. 25 

Antall treninger pr uke: 2 

 

Tropp med statistikk: 
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 ÅRSBERETNING MIL A-LAG HERRER 

 

Andre kommentarer: 

MIL A-lag herrer rykket ned i 2023 og måtte ta til med en ny sesong i 5.divisjon. Det var knyttet stor usik-

kerhet til troppen inn mot sesongen, både på trener og spillerfronten. Det forsvant i løpet av 2023 hele 

15 spillere som hadde spilt kamper for MIL A-lag til Staal Jørpeland. Heldigvis klarte vi å engasjere mange 

spillere og fikk etter hvert en meget fin gruppe. Det sosiale har stått i fokus og vi leverte en resultatmes-

sig god sesong.  

Det er kjekt å se at det er mange tilskuere på kampene og grunnlaget som ble lagt i 2024 ender forhå-

pentligvis med opprykk til 4.divisjon i 2025.  
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 5. Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand 

Innstilling 

Årsmøte godkjenner MIL sitt regnskap for år 2024 med bakgrunn i den regnskapsrappor-

ten revisor har utarbeidet for 2024 regnskapet.  
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Forslag til vedtak 

Årsmøtet vedtar å godkjenne idrettslagets regnskap for 2024. 
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6. Behandle forslag og saker 

 

a) Dommerbetaling—Innsendt av Egil Bjørheim 

«Ønsker at MIL finner en annen løsning for dommerbetaling. Dagens ordning med at lagle-

der/trener skal betale dommeravgift for å kreve refusjon er både tungvint og lite oversikt-

lig. Noen dommere kvier seg for å spørre etter honoraret også.  

 

Forslag til løsning:  

Alle dommere får tildelt en app på telefonene eller et dommerkort. Når de dømmer en 

kamp signeres dette av lagleder/trener.  

En gang i måneden sendes dette til MIL-administrasjon som utbetaler honoraret. 

Med en slik løsning vil også feilutbetaling elimineres. Mange lagledere/trenere vet ikke 

hvor stort honoraret skal være.» 

 

b) Implementering av  nye idretter i idrettslaget—Innsendt av administrasjon 

«Bakgrunn: Det er kommet henvendelser om MIL kunne tenke seg å implementere nye id-

retter i idrettslaget. Disse gruppene er allerede opprettet og aktive. De har hatt treningstid 

i Tau Aktivitetshus og vil fortsette aktiviteten i ny hall.  

En forutsetning for å kunne etablere en ny idrett i idrettslaget er at aktiviteten skal være 

åpen for alle og at det betales medlemskontingent.  

Ett samlet styret ønsker da at forslaget fra administrasjonen vedtas og at følgende idretter 

implementeres i Midtbygdens Idrettslag:» 

Badminton 

Tennis 

Volleyball 
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 7. Fastsette medlemskontingent for 2025 

Innstilling 

Kontingenten for 2025 blir: 

• Førskole       320,-  

• Medlem 6-7 år      1.000,-  

• Medlem 8-12 år     1.650,-  

• Medlem 13-16 år     2.050,-  

• Medlem 17 år +     2.850,- 

• Medlem u/ kamptilbud    700,-  

• Støttemedlem      600,-  

• Trener/lagleder     200,- 

Forslag til vedtak 

Årsmøte godkjenner innstillingen om kontingent for 2024 med følgende vedtak:  

 

«Årsmøtet gir Styret fullmakt til å fastsette kontingenten for 2025, inn forbi rammene for inflasjon».  
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 8. Vedta idrettslaget budsjett 

Innstilling 

Årsmøte godkjenner MIL sitt budsjett for 2025.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Forslag til vedtak 

Årsmøtet vedtar fremlagt budsjett for 2025.  
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9. Behandle idrettslagets organisasjonsplan 

Innstilling 

Årsmøte godkjenner MIL sin organisasjonsplan. 

Forslag til vedtak 

Årsmøtet vedtar fremlagt organisasjonsplan. 
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 10. Foreta følgende valg  

 

Valg av Styret i MIL skjer i henhold til LOVNORM FOR IDRETTSLAG vedtatt av Idrettsstyret 
22. oktober 2015.  I Klubbhåndboken til MIL står det ikke spesifisert lengde på verv.  Dette 
bestemmes av Årsmøtet.  Styret har blitt valgt, i henhold til protokoll fra 2024. 

 

a. Styreleder 

Valgkomiteens innstilling på leder        Aksjon 2025 

Beate Langeland - Varighet 1 år        På valg 

Forslag til vedtak: Årsmøte vedtar valgkomitéens innstilling 

 

b. Nestleder 

Valgkomiteens innstilling på nestleder       Aksjon 2025 

Eirik Tvedt - Varighet 2 år         På valg 

 

c.  Økonomileder           Aksjon 2025 

Kjartan Karlsen - På valg i 2026        Ikke på valg 

Forslag til vedtak: Årsmøte vedtar valgkomitéens innstilling 

 

 

d. Styremedlem og varamedlem 

Valgkomiteens innstilling på styremedlemmer 

Styremedlem   Varighet        Aksjon 2025 
Velges i etterkant*  Varighet 2 år       På valg 

Egil Bjørheim   Varighet 2 år       På valg 

Marion Espedal  På valg 2026       Ikke på valg 

 

Forslag til vedtak: Årsmøte vedtar valgkomitéens innstilling.   
 
* Sportslig utvalg fotball skal velge egen sportslig leder uken etter ferdig årsmøte. Denne 
personen velges inn i styret, men grunnet innsettelse etter årsmøte så har vedkommende 
ikke stemmerett.  
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 10. Foreta følgende valg forts. 

f.  Revisor 

Valgkomiteens innstilling på revisor 

Revisor er Ryfylke revisjon v/Arvid Tjøstheim 

Kontrollkomité for MIL sitt regnskap består av Nils Kleppa. 

Forslag til vedtak 

Årsmøte vedtar valgkomitéens innstilling 

 

g.  Valgkomité 
Styrets innstilling på valgkomité  

Medlemmer: Kent Allan Dahle og Ove Dahle 

Varamedlem: Beate Langeland 

Forslag til vedtak 

Årsmøte vedtar valgkomitéens innstilling 
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11. Heder og ære 

 

Vi i MIL er ekstremt heldige å ha mange gode frivillige å spille på. Disse kommer nok ikke 
nok frem i lyset, men vi forsøker så godt vi kan å hedre noen av de fantastiske ildsjelene vi 
har i klubben.  

 

A) Årets ildsjel 

B) Takk til avgått styremedlem 

 

Følgende styremedlemmer går ut av MIL styret 2025:  

• Ove Dahle 

• Kent Allan Dahle 

 

Takk for jobben dere har lagt ned!  

 

 


